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: Book Description





The 92 articles in the sixth instalment of the Encyclopedia of Public International Law are

devoted to regional organizations, regional cooperation and regional problems. A number of

articles which relate to several subject areas are included elsewhere in the most appropriate

instalment. Thus, decisions of international tribunals on regional disputes (e.g. the Arbitral

Award of 1906 Case (Honduras v. Nicaragua)) are dealt with in Instalment 2, historical regional

questions (see the History of the Law of Nations: Regional Developments articles) in Instalment

7 and geographical issues (e.g. Aaland Islands) in Instalment 12





شرح الكتاب





المواد 92 في الدفعة السادسة من موسوعة القانون الدولي العام هي

المكرسة للمنظمات الإقليمية والتعاون الإقليمي والمشاكل الإقليمية. عدد من

يتم تضمين المقالات التي تتعلق بعدة مجالات موضوعية في مكان آخر في الأنسب

الدفعة. وبالتالي ، قرارات المحاكم الدولية بشأن النزاعات الإقليمية (مثل التحكيم

يتم التعامل مع قضية 1906 (قضية هندوراس ضد نيكاراغوا)) في الدفعة 2 ، التاريخية الإقليمية

أسئلة (انظر تاريخ قانون الأمم: مقالات التطورات الإقليمية) في الدفعة

7 والمسائل الجغرافية (مثل جزر آلاند) في الدفعة 12.
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